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ЗАТВЕРДЖУЮ 

Голова громадської ради при 

Міністерстві захисту довкілля та 

природних ресурсів України 

 С.В. Берзіна 

25 червня 2021 року 

 

Протокол № 8 

засідання громадської ради при Міндовкіллі 

 

Київ                                                                                     25 червня 2021 року 

 

Зареєстровані та присутні згідно з реєстром, що додається. 

Із загального складу членів громадської ради (35 осіб) на засіданні присутні              

20 осіб, кворум є. 

 

Від Міндовкілля: 

Р. Стрілець – заступник Міністра; 

М. Хорєв – заступник Міністра; 

В. Білоконь – експерт Команди підтримки реформ Міндовкілля; 

Є. Сімкова – головний спеціаліст Відділу з публічних комунікацій, секретар 

громадської ради при Міндовкіллі. 

Від Державного агентства лісових ресурсів України: 

Ю. Болоховець – голова Держлісагентства; 

Від НУБіП: 

П. Лакида – ректор кафедри таксації лісу та лісового менеджменту НУБіП 

України, 

В. Маурер – завідувач кафедри НУБіП України, 

та інші запрошені особи згідно з реєстром.    

 

Відкриття засідання громадської ради при Міндовкіллі (надалі – ГР).  

Ухвалення порядку денного. 

 

СЛУХАЛИ:  

С. Берзіну, яка відкрила засідання ГР та привітала всіх присутніх. Вона 

запропонувала  такий порядок денний: 
1. Реалізація рекомендацій наданих громадською радою щодо 

законодавчих ініціатив 

2. Про стале відновлення лісів, лісокористування та реформи 

лісової  галузі 

3. Законопроєкт  «Про території Смарагдової мережі» (за результатами 

обговорення на засіданні профільного комітету ГР) 

https://nubip.edu.ua/node/1422
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4. Проєкт Стратегії розвитку водної політики України 

5. Про проблемні питання Куяльницького лиману (будівництво об’їзної 

дороги) 

6. Різне 

 

УХВАЛИЛИ: Затвердити порядок денний у запропонованій редакції. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

Рішення прийнято. 

 

Р. Стрільця, який  привітав членів громадської ради та учасників заходу з 

першим засіданням офлайн. 

 

П. Лакиду, який привітав учасників засідання та розповів історію створення 

унікального ботанічного саду НУБіП та його зелених аудиторій. 
 
Питання № 1. Реалізація рекомендацій наданих громадською радою щодо 

законодавчих ініціатив 

 

СЛУХАЛИ: 

Р. Стрільця, який проінформував про результати взаємодії Міністерства та 

громадської ради при Міндовкіллі. Він зауважив, що у Міндовкіллі завжди відкриті 

до пропозицій та зауважень з боку громадськості. Адже так міністерство враховує 

думки українців під час формування регуляторних рішень та законодавчих ініціатив 

і це знаходить відповідне відображення у нормативних документах, які подаються 

до Уряду чи Верховної Ради України.   

 

УХВАЛИЛИ:  

1. Взяти до уваги та схвалити інформацію заступника Міністра                         

Р. Стрільця. 

2. Рекомендувати Міндовкілля провести за участю працівників 

Міністерства і Держеконспекції, членів громадської ради Міндовкілля серію онлайн 

семінарів з метою роз’яснення дозвільно-ліцензійної діяльності Міндовкілля і 

функцій державного контролю Держекоінспекції для громадськості та інших 

заінтересованих сторін. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

Рішення прийнято. 

 
Питання № 2. Про стале відновлення лісів, лісокористування та реформи 

лісової галузі. 
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СЛУХАЛИ:  

Ю. Болоховця, який проінформував про стале відновлення лісів, 

лісокористування та реформи лісової  галузі та ініціативу Президента України з 

озеленення України. 

Ю. Марчука, який виступив з ініціативою щодо розгляду громадською радою 

на наступному засіданні питання щодо ботанічних садів, які є штучними 

утвореннями у великих містах, при університетах, яким виповнилося майже по 100 

років. За цей час у цих садах зібрані величезні видові колекції дерев та інших 

рослин. Ботанічні сади мають розвиватися. 

 

В обговоренні взяв участь: Р. Стрілець, С. Берзіна, М. Хорєв, І. Лицур. 

 

УХВАЛИЛИ: 
1. Взяти до уваги інформацію про стале відновлення лісів, лісокористування та 

реформи лісової  галузі. 

2. Комітету ГР з питань лісової політики та сталого управління лісами 
підготувати перелік послуг, які, на думку експертів, потребують спрощення та 

цифровізації (з обґрунтуванням доцільності пропонованих змін). 

3. Комітетам ГР з питань лісової політики та сталого управління лісами та з 

питань природно-заповідного фонду, екомережі і збереження біорізноманіття 
підготувати та провести круглий стіл з питань розвитку ботанічних садів України.  

4. Висловити підтримку громадської ради ініціативі Президента України щодо 

озеленення країни. 

5. Міндовкіллю надати для розгляду громадської ради проєкт плану реалізації 

ініціативи Президента України щодо озеленення України.  

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 3. Законопроєкт  «Про території Смарагдової мережі» (за 

результатами обговорення на засіданні профільного комітету ГР) 
 

СЛУХАЛИ: 

В. Коніщука, який проінформував про результати обговорення на засіданні 

профільного комітету ГР законопроєкту  «Про території Смарагдової мережі» та 

підготовлений проєкт рішення громадської ради.  

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, А.Неліпа. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Взяти до уваги та схвалити результати обговорення законопроєкту «Про 

території Смарагдової мережі». Звернутись на адресу Міндовкіля та Комітету 

Верховної Ради України з питань екологічної політики та природокористування з 

позицією громадської ради щодо  підтримки необхідності прийняття законопроєкту 
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про території Смарагдової мережі але із зауваженням того, що зареєстрований 

законопроєкт № 4461 потребує суттєвого доопрацювання  та урахування зауважень 

Головного науково-експертного управління Апарату Верховної Ради України та 

громадської ради. 

2. Рекомендувати Міндовкіллю розробити Методичні рекомендації для 

об’єктів ПЗФ щодо умов здійснення рекреаційної діяльності іншими суб’єктами 

господарювання.   

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 4. Проєкт Стратегії розвитку водної політики України 

 

М. Хорєва, який проінформував про важливість проєкту Стратегії розвитку 

водної політики України. Він зазначив, що документ розроблений за дорученням 

Президента України та рішенням РНБОУ і має сформувати модель водного сектора, 

визначити пріоритети водної політики у всіх секторах економіки України. 

 

В. Білоконя, який проінформував про проєкт Стратегії розвитку водної 

політики України. 

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, В. Коніщук, Г. Веремійчик,                         

А. Ворфоломеєв. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Взяти до уваги інформацію щодо проєкту Стратегії розвитку водної політики 

України. 

2. Схвалити проєкт Стратегії розвитку водної політики України та спільно з 

Міністерством працювати над розробкою плану реалізації цієї Стратегії (після її 

схвалення Урядом). 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 5. Про проблемні питання Куяльницького лиману (будівництво 

об’їзної дороги) 

 

СЛУХАЛИ:  
Т. Лампіку, яка проінформувала про будівництво об’їзної дороги на території 

Куяльницького лиману. 

О. Борисову, яка проінформувала про проблемні питання Куяльницького та 

Хаджибейського лиманів.   
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В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, О. Ткач, П. Жила.  

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Взяти до уваги інформацію про проблемні питання Куяльницького 

лиману (будівництво об’їзної дороги). 

2. Звернутись по суті питання на адресу Офісу Президента України, 

Міндовкілля, Мінінфраструктури, Держекоінспекції, Одеської ОДА, Служби 

автомобільних доріг в Одеській області, Нацполіції в Одеській області для розгляду 

питання будівництва об’їзної дороги на території Куяльницького лиману із 

засторогами та з метою з’ясування повної інформації щодо будівництва. 
3. Громадській раді звернутись до Міндовкілля з рекомендаціями щодо 

створення робочої групи з розгляду проблемних питань Куяльницького та 

Хаджибейського лиманів у складі представників Міндовкілля, експертів, членів 

громадської ради та науковців з цього питання. 
 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

Рішення прийнято. 
 

Питання № 6. Різне 

 

СЛУХАЛИ:  

С. Берзіну, яка проінформувала про виставку Ecomondo THE GREEN 

TECHNOLOGY EXPO, яка пройде 26-29 жовтня 2021 року в Італії. 

 

В обговоренні взяли участь: О. Ткач, В. Коніщук, Т. Лампіка.  

 

УХВАЛИЛИ: 

Рекомендувати членам громадької ради взяти до уваги інформацію щодо 

виставки Ecomondo THE GREEN TECHNOLOGY EXPO та поширити інформацію 

про виставку та заходи передбачені її діловою програмою: 

https://www.greenmind.com.ua/novyny/trivae-reestratsiya-uchasnikiv-ta-eksponentiv-

ecomondo-2021.html 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

Рішення прийнято. 

 

 

Протокол вела 

 

                      Є.Є. Сімкова 

https://www.greenmind.com.ua/novyny/trivae-reestratsiya-uchasnikiv-ta-eksponentiv-ecomondo-2021.html
https://www.greenmind.com.ua/novyny/trivae-reestratsiya-uchasnikiv-ta-eksponentiv-ecomondo-2021.html

